
Referat af bestyrelsesmøde d. 25. marts 2024 i Hou Digelag

Deltagere:
Hans Kurt Johnsen (HKJ)
Allan Lund (AL)
Christian Midtgaard Dam (CMD)
Jesper Mohr (JM)
Knud Erik Sørensen (KES)
Lee Pointing (LP) Referent

Afbud:
Kirsten Mølhave (KM)

Dagsorden
1. Velkomst
2. Siden sidst
3. Fløjdige – status – Oplæg entreprenører
4. Økonomi - Status – Regnskab - Budget – Betalinger
5. Generalforsamling – Oplæg til indkaldelse – forslag – meddelelse til medlemmer
6. Eventuelt
7. Næste møde
8. Afslutning

Ad.1. Velkomst
HKJ bød velkommen. Mødet blev afhold som ZOOM møde. Formålet med mødet var  status på 
digeprojektet, samt forberedelser til generalforsamlingen d. 13. april 2024.

Ad. 2. 
Rådgivende Ingeniør firma OBH har udsendt tilbuds materiel til de 4 udpegede entreprenørfirmaer 
d.15 marts.

Ad. 3. 
 Det ene af de indbudte firmaer har meldt fra, der er dog fortsat 3 tilbudsgivere. Der er 

endnu ikke kommet respons, men der forventes ikke spørgsmål før efter Påske.
 Niras har endnu ikke meldt tilbage på vores undren over fakturering af ekstra arbejde. HKJ 

rykker for svar.
Ad. 4.

 Regnskabet 2023 er godkendt af revisoren.
 Alle kontingenter er indbetalt.
 Bestyrelsen drøftede AL’s forslag til budget for 2024. Der var enighed om at der skal 

udarbejdes 2 budget forslag. Et hvor fløjdiget er indeholdt og et uden fløjdige i tilfælde af at 
generalforsamlingen forkaster forslaget.

 Derudover blev beløbet til vedligeholdelsen af havdige vendt. Der er stort be,hov for 
reparation af strækningen fra badebroen og ned til Peter Tornby. Den reparation som blev 
udført efter oktober stormen er ikke udført korrekt. Vinklen er for stejl og flere steder er 
stenene skredet ned. HKJ kontakter Kasper Bøgelund med krav om opretning som en 
reklamations opgave.

 En total ombygning af havdige til de nye anbefaling fra Kystdirektoratet vil ikke kunne 
udføres før om 1-2 år og skal muligvis udføres i flere etaper (3 til 4 etaper)

Ad. 5.
 HKJ gennemgik forslag til GF dagsorden
 Forslaget indeholder vedtægtsændringer som Langelands Kommune har stillet som 

betingelse for godkendelse af digeprojekt.
 HKJ og AL er på valg. HKJ meddelte at han ikke ønsker at genopstille til bestyrelsen. 



Ad. 6.
 Ingen bemærkninger

Ad. 7. 
 Næste møde afholdes hos CMD i Tranekær d. 10. april kl. 19:00. 
 Dagsorden: Gennemgang af tilbuddene på opførelsen af landdige og indstilling til 

generalforsamling.

Lee Pointing
Referent


